

PRAYERS

Mrs. Campagnolo, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Report of the Committee on International Hockey (Senator Sidney L. Buckwold, Chairman). (English and French).—Sessional Paper No. 303-4/100.

The following Bill from the Senate was read the first time and ordered for a second reading at the next sitting of the House:

Bill S-8, An Act respecting fugitive offenders in Canada.—*Mr. Basford.*

Mr. Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Eighth Report of the Clerk of Petitions, which is as follows:

The Clerk of Petitions has the honour to report that he has examined the petition signed by Canadian citizens residing in the City of Ottawa, in the Province of Ontario, concerning activities of the security service, presented by the honourable Member for Central Nova (Mr. MacKay) on Wednesday, February 22, 1978 and finds that the petition does not meet the requirements of the Standing Orders as to form.

MR. SPEAKER ruled that the petition was not receivable.

The House resumed debate on the motion of Mr. MacEachen, seconded by Mr. Goyer,—That Bill C-25, An Act to establish the Northern Pipeline Agency, to facilitate the planning and construction of a pipeline for the transmission of natural gas from Alaska and Northern Canada and to give effect to an Agreement between Canada and the United States of America on principles applicable to such a pipeline and to amend certain Acts in relation thereto, be now read a second time and referred to the Special Committee on a northern gas pipeline.

And debate continuing;

[By unanimous consent, at 4.58 o'clock p.m., Private Members' Business was called pursuant to Standing Order 15 (4)]

(Private Bills)

By unanimous consent, Order numbered 1 was allowed to stand.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders of Bill S-5, An Act to provide an exception from the public general law relating to marriage in the case of James Richard Borden and Judy Ann Borden;

Mr. Benjamin, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders.

PRIÈRE

M^{me} Campagnolo, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Rapport du Comité sur le hockey international, Sénateur Sidney L. Buckwold, président. (Textes français et anglais). (Document parlementaire n° 303-4/100).

Le Bill suivant, émanant du Sénat, est lu une première fois et la deuxième lecture en est fixée à la prochaine séance de la Chambre:

Bill S-8, Loi concernant les criminels en fuite réfugiés au Canada.—*M. Basford.*

M. l'Orateur fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le huitième rapport du greffier des pétitions, ainsi qu'il suit:

Le greffier des pétitions a l'honneur de faire connaître qu'il a examiné la pétition signée par des citoyens canadiens, résidant dans la ville d'Ottawa, dans la province d'Ontario, ayant trait aux activités du service de sécurité, présentée par l'honorable député de Central Nova (M. MacKay), le mercredi 22 février 1978, et il constate qu'elle n'est pas conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

M. L'ORATEUR décide que la pétition est irrecevable.

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. MacEachen, appuyé par M. Goyer,—Que le Bill C-25, Loi créant l'Administration du pipe-line du Nord, visant à faciliter la planification et la construction d'un pipe-line servant au transport du gaz naturel de l'Alaska et du Nord canadien, donnant effet à l'Accord entre le Canada et les États-Unis d'Amérique sur les principes applicables à ce pipe-line et modifiant certaines lois en conséquence, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité spécial sur un pipe-line pour le gaz du Nord.

Le débat se poursuit;

(Du consentement unanime, à 4 h. 58 de l'après-midi, appel des députés, suivant les dispositions du paragraphe (4) de l'article 15 du Règlement)

(Bills privés)

Du consentement unanime, l'ordre numéro 1 est réservé.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des bills privés en général et du Règlement du Bill S-5, Loi prévoyant une exception au droit public général en matière de mariage dans le cas de James Richard Borden et Judy Ann Borden.

M. Benjamin, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), propose,—Que ce bill soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des bills privés en général et du Règlement.